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Készült: Gádoros Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Pénzügyi  és
Gazdasági Bizottságának 2013. szeptember 11-én 1530 órától megtartott
üléséről

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácskozó Terme

Jelen vannak: Kozmer  Imre,  Bencsik  Sándorné,  Horváth  Mariann  és  Papp  János
bizottsági tagok

Jelen volt
tanácskozási joggal: Dr. Prozlik László polgármester

Varga József jegyző

Kozmer Imre bizottsági elnök köszönti a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tagjait, üdvözli a
megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert négy bizottsági tag jelen van.
Jegyzőkönyvvezetőnek Bálint Krisztinát javasolja, mellyel a bizottság – 4 igen szavazattal –
egyhangúlag egyetért. Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalják,
mellyel a bizottság – 4 igen szavazattal – egyhangúlag egyetért. Jegyzőkönyv hitelesítőnek
javasolja Papp Jánost, mellyel a bizottság – 4 igen szavazattal – egyhangúlag egyetért.

1.) Önkormányzati likvidhitel felvételének véleményezése

Kozmer Imre bizottsági elnök átadja a szót Dr. Prozlik László polgármesternek.

Dr.  Prozlik  László  polgármester  elmondja,  a  vendégház  építésével  kapcsolatosan  eddig  a
takarékszövetkezett álláspontja és a megegyezés az volt, hogy a hitelt az egyesület veszi fel..
Az átszervezéssel kapcsolatosan sok minden nem önállóan tud dönteni a takarékszövetkezet.
Az önkormányzat hitelfelvétellel és vállalt kötelezettséggel bizonyos határon belül mozoghat.
Ez az idei évben 3 millió forint. Ezen felül külön kérni kell. A civil szervezetek esetében, ha
nincs pénzmozgás, nem gazdálkodhatnak, nem kaphatnak hitelt. Erről a múlthéten tájékoztatta
a takarékszövetkezet ajánlott levélben. Sajnálja, hogy levélben tájékoztatták és nem telefonon.
Másnap az ügyvezető igazgatónővel beszélt személyesen. Elmondta, hogy ilyen megszorítás
van. Erre kellett lehetőséget keresni. A vendégház készültsége több mint 80 %-os, ma rakják
be  a  nyílászárókat,  utána  jönnek  a  belső  munkálatok.  Határidőre  be  fogják  fejezni  az
építkezést. Forráshoz kell jutni. Egyetlen megoldás, hogy az önkormányzat veszi fel a hitelt.
A szerződést ki kell egészíteni, hogy az önkormányzat is védve legyen. Nevezetesen arról van
szó, hogy van egy közös beruházás, a pályázat  nyertese a Hagyományőrző és Faluszépítő
Egyesület, a tulajdonos az önkormányzat. A plusz vagyongyarapodást, amit nyer az egyesület,
annak az egyesület könyvébe kell szerepelnie 5 évig, 5 év után pedig ez a vagyongyarapodás
az önkormányzatot illeti, ezt ki kell kötni a szerződésben. A berendezési tárgyak akkorra már
amortizálódnak. Ma délelőtt a belső ellenőr és a könyvvizsgáló itt volt, megbeszélték, milyen
lehetőségek  vannak.  Ez  az  egyetlen  lehetőség  ezzel  kapcsolatosan.  A folyamat  elindítása
lenne  a  lényeg.  Reméli,  hogy  a  17-ei  Képviselő-testületi  ülésre  a  szerződés  meglesz  a
takarékszövetkezettel.  Egy  likvidhitelt  lehet  indítani  külön  szerződés  formájában.  A
likvidhitel összegét nem lehet megemelni. A szóban adott indikatív ajánlat feltételi, kondíciói
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hasonlóak, mint az előző likvidhitelé. Ezt írásban is meg fogják kapni. Az eddig szükséges
anyagokat biztosították a takarékszövetkezet számára. Határozat kell a testület részéről.

Bencsik Sándorné bizottsági tag szerint, ha ez az egyetlen járható út, akkor mellette van.

Kozmer  Imre  bizottsági  elnök kérdés  és  hozzászólás  hiányában  felteszi  szavazásra,  ki  ért
egyet  azzal,  hogy  a  Pénzügyi  és  Gazdasági  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek
elfogadásra azon javaslatot, hogy a Hagyományőrző és Faluszépítő Egyesület által a Pongó
ház felújítására nyert pályázat megvalósulásához az önkormányzat, mint tulajdonos vegyen
fel likvidhitelt a Gádoros Takaréktól?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

45/2013. (XI. 11.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek  elfogadásra,  hogy  a  Hagyományőrző  és
Faluszépítő Egyesület általa a Gádoros, Jókai u. 5. szám
alatti  ingatlan  felújítására  nyert  pályázat
megvalósulásához  az  önkormányzat,  mint  tulajdonos
vegyen fel likvidhitelt a Gádoros Takaréktól.

Dr.  Prozlik  László  polgármester  bejelentésében  elmondja,  a  tájház  átadása  megtörtént
augusztus 30-án. A számlát elküldte  a fővállalkozó.  Most küldik lehívásra az elszámolást.
Biztosan  kijönnek  és  ellenőrzik  majd.  Reményei  szerint  a  kifizetés  két  hónap  múlva
megtörténik. Plusz munka a kerítés építése, a ház aljának körbebetonozása, vagyis téglával
való körbe kirakása, az épület ereszcsatornával való ellátása, mert ezek nincsenek benne a
pályázatban. A berendezési tárgyakkal kell nagy léptékben haladni. Belül egy kemencét kell
rakni, ez sem szerepelt a pályázatban.
A fővállalkozóval  beszélt,  a  Pongó ház  meglesz  szeptember  29-ére.  Meglesz  a  cserép,  a
festés, az álmennyezetet elkészítették a két szobában. 3 szobában és a kiszolgáló helyiségben
kell még. Most rakják be a nyílászárókat.

Papp János bizottsági tag kérdése, beleférnek-e ezzel az enyhe módosítással a költségvetésbe?
Mennyi a költségvetés?

Dr.  Prozlik  László  polgármester  lemondja,  azt  mondta  a  fővállalkozó,  hogy szorosan,  de
beleférnek, a költségvetés bruttó 30 millió forint, 22 millió forint a nettója.

Kozmer Imre bizottsági elnök további bejelenteni való hiányában megköszöni a részvételt, és
az ülést bezárja.

K. m. f.

Kozmer Imre Papp János
bizottsági elnöke bizottság tag
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